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Karolien van Beek:
Onderzoek naar de bijdrage van
verloskundigen aan het Ouder en
Kind Centrum (OKC).
Henriette Burggraaf:
Orthodox protestantisme in
Nederland: het effect van angst
voor de bevalling en obstetrische
uitkomsten.
Tamar van Haaren - ten Haken:
Routinematig inleiden van de
bevalling of een afwachtend beleid
in serotine zwangerschap: een
retrospectieve evaluatiestudie.
Ageeth Schonewille Rosman:
Een beschrijvend marktonderzoek
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• Het kennisniveau van de bevol-
king is nu nog te laag om de wet
te beoordelen. Er wordt nu nog
te veel in kleine kring gediscussi-
eerd (PvdA).

• Er is nog te weinig onderzoek
gedaan naar wat al die technieken
bij vrouwen en de maatschappij
teweeg brengen. Ieder focust op
het eigen terrein. Wat doet het
stapel-effect van al deze technie-
ken? Wie neemt de verantwoor-
delijkheid voor het geheel? 
Dit wordt de zaal met applaus
beantwoord (socioloog mw. Prof.
K. Horsman).

• De lange termijn effecten op de
vrouwen, hun partners en hun
kinderen zijn nog steeds niet
goed bekend. (Buitendijk).

• Een eicel is iets anders dan een
embryo. Het embryo moet respect-
vol worden behandeld en
beschermd worden (Christen
Unie).

• Wat is het gewin, ook uit kosten-
technisch oogpunt? Steek je meer
geld in de cure of in de care?
Krijgt de verpleeghuispatiënt een
extra wasbeurt of steek je geld in
onderzoek wat op lange termijn
misschien ooit positief resultaat
biedt? Er is te weinig aandacht
voor het niet-omstreden onder-
zoek met adulte stamcellen
(CDA).

• De opinie van normaal vruchtbare
vrouwen is vaak anders dan van
vrouwen waar een zwangerschap
niet spontaan op gang komt.

• Een peiling onder de aanwezigen
wijst uit dat de helft vindt dat
eiceldonatie aan de vrouw
gevraagd mag worden.

Aan het einde van de dag krijgt de
voorzitter van de NVR een mand
met plastic ’eieren’ waarin briefjes
met stellingen zitten die ze t.z.t.
aan de politiek zal aanbieden. 
Duidelijk is dat er nog veel moet
gebeuren en dat vandaag eigenlijk
pas het begin is gemaakt met de
maatschappelijke discussie. Mag
alles wat kan en moeten we dat
willen? ■

Meer informatie over het onderwerp:
Erfocentrum; I:  www.biomedisch.nl.
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